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Vragen art 40 RvO, 18 mei 2018 

Dhr. Slewe, Hart voor Bloemendaal 

Onderwerp: Kafka 

 

Dag heer Heijink en burgemeester Roest, 

 

Bijzonder dat u nog even meent om openbaar en transparant bestuur erbij te zetten als je al 2 1/2 

jaar stukken achterhoudt en daar samen met Schneiders nog over liegt ook. 

 

Overigens was gisteravond ook aardig om te zien en horen. 

 

De heer Heijink de de griffie de schuld geeft omdat er geen stukken zijn doorgestuurd ( antwoorden 

op D’66 vragen). 
En vervolgens zet Harder ons raadslid voor gek omdat Harder uiteraard als VVD er wel de stukken 

heeft gehad. 

Hoe vaak gebeurt dat? Kokke deed het, Nico Heijink dus ook. 

Worden mij art 40 vragen ook eerst naar de vvd gestuurd ? 

Transparant en openbaar bestuur? 

Wat een farce! 

 

Dus onderstaand mijn vragen voor de Griffie. 

 

Groet, Rob Slewe 

 

 

Bijlage zie HIER 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/Bijlage-bij-vragen-art-40-RvO-HvB-Kafka-2018009014.pdf

